
MØTEREFERAT  FAU-

AUSTRÅTT SKOLE   

Skoleåret 2018/2019   

   

Dato:   29.10.2018 

 

Kl.:   19.30-20.30   

 

Sted:   Personalrommet ved Austrått skole   

 

Referent  

  

Gry Tone Johansson  

 

Til 

stede:   
Marie Fossum  

Gry Tone Johansson  

Anette Øvrelid  

Lise Halvorsen  

Maria A. Habbestad  

Kari Anne K. Nøglegård  

Kine Bråten  

  

  

   Tore Tøge  

Gunhild van Z. Magnussen  

Fredrik Waage  

Kari Birgitte Melvær Wiig  

Gry Farset  

Mona H. Wiig  

Kari S. Christensen  

Kjetil Gjerdevik  

  

   

   

1. Godkjenning av referat: ok.  

2. Kari informerer om KFU/SU/SMU møter. Referatene sendes til politisk utvalg av Kjetil. Her bør vi 

kanskje ta opp ting vi ønsker skal frem i lyset for eksempel uteområdet. Disse blir faktisk lest.  

3. Hei verden 

Erfaringer: flere voksne som ikke møtte i cafeen, FAU`ere måtte da stille opp. Første trinn ble satt 

på første pulje, disse må fordeler i og med at de ikke har vært med på dette tidligere.  

Gikk greit for seg ellers.  



4. Elevkveld.   

1. og 7. trinn har ansvar. De aktuelle hadde møte i forkant av dette FAU møte. Alt under kontroll. 

21. November.  

  

5. Svømming.  

Får ikke tak i instruktører. Har prøvd åpen bading, men FAU`ene måtte ha livredningskurs. Lise og 

Anett fortsette jakten.  

 

6. Uteområde.   

Vi har penger på bok. Økonomiplan og KFU; Austrått er satt opp med 1 million kroner i 2021. Skal 

vi vente til dette eller prøve å få det tidligere? Det diskuteres og kommer vel frem til at vi 

forholder oss til datoen, men at vi må jobbe for å få dette beløpet høyere. Det bør uansett 

opprettes en gruppe til dette som kan ta kontakt med politikere. Kari (leder) og Gry F melder seg 

til dette. Til sammenligning har Bogafjell fått 2,5 millioner. Hva innebærer beløpet og hvorfor så 

stor forskjell? Kjetil ønsker en overordnet plan. Tore kan sjekke hva som er gjort på Buggeland.  

 

7. Det informeres om at det har vært møte i regi av Per E. Sæbbe, leder av bydelsutvalget med 

blant annet skoler og politi til stede. Det ytres bekymring om for oppvekst miljøet på Austrått. 

Politiet mener det ikke er «gjeng» på Austrått, de har kontroll og er positive til bydelen.  

Videre ønskes det tiltak til positivt miljø. Idrettslag bør gjøre mer for å holde barn/ungdom lengre 

i idretten. Hva kan gjøres? Mindre kontingent? Flere tilbud? Vi må kreve, ikke spør. Hva med 

fritidsklubb? Hva gjør vi? Hvilke lokaler kan eventuelt brukes? Bør vi lage en gruppe for dette 

også? Forslagene er mange.  

 

8. Rektor.   

Elevundersøkelse. Han foreslår standard pakke, ok.  

 

Foreldreundersøkelse. Kun 10% har svart her, hva kan vi gjøre for å få dette tallet opp?  

 

Det skal være planleggingskveld i morgen, med 6. trinn til stede som statister.  

Planleggingsdag 16. november.  

 

Chrome book. Det har blitt oppdaget noen episoder på chatteprogrammet. En er mindre høflig 

her. Den tas fra eleven for dagen eller helgen dersom den ikke brukes som den skal.  

 

Trafikk sikkerhet utenfor. Vi får ikke til vakter om morgenen fra elever. Kan vi bruke foreldre? De 

kan være synlige voksne som dirigerer trafikken på parkeringsplassen. Mona og Kine kan lage en 

plan for organiseringen. Sende til trinnkontakt og få vakter. Kjetil sender sms til alle om å 

oppfordre til å gå og regler utenfor skolen i bil. Kan eventuelt dette settes på årshjul? Hva med 

reflex konkurranse?  

  

Skolen skal ha beredskapsøvelse x 3. Skal være ferdig 17 januar. Dette for å ha prosedyrer i 

orden. Krisestab. Hva gjør vi om/hvis/når?  

 

Penger mottatt for leie av 17. mai. Ingen kjenner til dette, må høre med korpset. Det er de som 

styrer det.  



Julegudstjeneste 18. desember. 90% deltar.  

 

17. mai komite, perm er ok.  

 

FAU representant fra SFO? Skal vi ha det? Dette er vel dekket så lenge 1. -4. trinn er 

representert? Vi velger å ikke foreta oss noe her.  

 

Kari (leder) tar opp at flere har ytret mening om at de ikke har nok tid til å spise. Austrått skole 

har nå 15 minutter. Ihht retningslinjer skal dette være min 20 minutter. Kjetil sier at vi da 

eventuelt må forlenge skoledagen, men at dette ikke kan gjøres midt i skoleåret.  

 

Kan FAU få et bank kort? Vi må personlig legge ut store summer til tilstelninger som hei verden 

og elevkveld. Vi kan få forhåndsbetalt ca beløp også informerer Maria. Hun sjekker videre om vi 

kan få kort.  

 

MOTTO: ET GODT STED Å VÆRE- ET GODT STED Å LÆRE!   

  

Neste møte 26. Oktober kl 19.30.   

 

SU møte kl 18-18-40 

SMU møte kl 18.45-19.25.  


